
DAY 1 Penang - Transit City - Jinan (D)
 Gather at Penang International Airport for your flight to Jinan.
**Overnight at Jinan
DAY 2 Jinan - Tai'an (B/L/D)
 Mingshui Ancient City (including Traditional Costume Experience) - Mingshui Ancient
City is famous for its unique architectural style and historical and cultural relics. There are
many well-preserved ancient buildings in the ancient city, such as city walls, ancient
streets, temples and ancestral halls.
 Li Qingzhao's Former Residence, Baimai Spring, Moquan, Pu Songling Book House
**Overnight at Tai’an
DAY 3 Tai'an - Weifang (B/L/D)
 Mount Tai (including cable car ride) - Tai'an City, Shandong Province, China, is the first
of the Five Sacred Mountains in China and is known as the "No. 1 Mountain in the
World". Mount Tai is not only a natural mountain, but also a famous cultural mountain.
There are a large number of cliff carvings, steles and ancient buildings on the mountain,
which record the inscriptions and praises of literati and poets of all dynasties.
 Nan Tianmen, Tianjie, Yuhuangding
World Kite Museum (closed on Mondays) - This is China's first museum with kites as
its theme and one of the largest kite museums in the world. The museum collects kites
from all over China and all over the world, and displays the history, culture, production
technology and development of kites.
**Overnight at Weifang
**Peony viewing at Weifang Chinese Peony Garden from April 10 - 30
DAY 4 Weifang - Penglai - Yantai (B/L/D)
 Penglai Pavilion - Penglai Pavilion is famous for its long history, myths and legends,
and magnificent sea views. It is known as the "fairyland on earth" and is one of the four
famous towers in China. Penglai Pavilion was once a place where ancient emperors
sought immortality and visited Taoism, and is closely related to myths and legends such
as "Eight Immortals Crossing the Sea".
 Water City - It is an important coastal defense fortress and maritime transportation
hub in ancient China. It is adjacent to Penglai Pavilion and is an important part of the
Penglai Pavilion scenic area. Penglai Water City was built in the Song Dynasty and has a
history of nearly a thousand years. It is one of the most complete ancient naval bases in
China.
 Chateau Changyu Castel (wine tasting) - A winery established by China's Changyu
Group and France's Castel Group. It is one of the earliest international wineries in China,
integrating the winemaking technology and culture of China and France, and is known as
the "Oriental Bordeaux".

**Overnight at Yantai
Free apple picking in September and October
DAY 5 Yantai - Weihai - Qingdao (B/L/D)
 Torch 8th Street - a popular street on the Internet, which has become popular
on the Internet for its unique architectural style and beautiful environment, and is
known as the "Little Kamakura of Weihai".
 Yuehai Park, Seaweed House
 Take the popular transparent sightseeing bus to visit the city
**Overnight at Qingdao
DAY 6 Qingdao (B/L/D)
 Badaguan- The architectural styles of Badaguan are diverse, including German,
Russian, British, French, American and more than 20 other countries.
 Dabaodao Cultural District
 Qingdao Beer Museum (wine tasting)
 May Fourth Square, Olympic Sailing Center, Catholic Church (exterior)
**Overnight at Qingdao
**Cherry Blossom Viewing in Zhongshan Park frommid-March to early May
DAY 7 Qingdao - Transit City - Penang (B)
 In the morning, transfer to the airport to return to your beautiful home.
**Home Sweet Home
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Optional Activities:
Taishan Zen Ceremony Night Show (RMB300/ Pax)

Validity: 01 Mar 2025 - 31 Dec 2025 FTG7D6NTAOXIN280225KG

 Chateau Changyu Castel + Wine Tasting
 Mingshui Ancient City (Traditional Costume

Experience)
 Mount Tai (with cable car)
 World Kite Museum
 Penglai Pavilion

**Exclude Tour Leader Tipping
**May Recommend Local Product on the Bus



DAY 1 槟城 - 中转城市- 济南 (机上用餐)
 集合于槟城国际机场乘搭客机飞往济南。
**夜宿于济南
DAY 2 济南 - 泰安 (早午晚餐)
 明水古城（包含汉服体验）- 明水古城以其独特的建筑风格和历史文化遗迹

而闻名.古城内有许多保存完好的古建筑，如城墙、古街道、庙宇和祠堂
等。

 李清照故居，百脉泉，墨泉，蒲松龄书屋
**夜宿于泰安
DAY 3 泰安 - 潍坊 (早午晚餐)
 泰山（包含缆车上下）- 中国山东省泰安市，是中国五岳之首，被誉为“天

下第一山”。泰山不仅是一座自然山岳，更是一座文化名山。山上有大量的
摩崖石刻、碑碣和古建筑，记录了历代文人墨客的题咏和赞颂。

 南天门，天街，玉皇顶

 世界风筝博物馆（逢周一闭馆）-这是中国第一座以风筝为主题的博物馆，
也是世界上规模最大的风筝博物馆之一。馆内收藏了来自中国各地以及世界
各国的风筝，展示了风筝的历史、文化、制作工艺和发展历程。

**夜宿于潍坊
**4 月 10 日-30 日赠送潍坊中华牡丹园赏牡丹花
DAY 4 潍坊- 蓬莱 - 烟台 (早午晚餐)

 蓬莱阁-蓬莱阁以其悠久的历史、神话传说和壮丽的海景而闻名，被誉为
“人间仙境”，是中国四大名楼之一。蓬莱阁曾是古代帝王求仙访道的地
方，与“八仙过海”等神话传说密切相关。

 水城-是中国古代重要的海防要塞和海上交通枢纽。它与蓬莱阁相邻，是蓬
莱阁景区的重要组成部分。蓬莱水城始建于宋代，距今已有近千年的历史，
是中国现存最完整的古代水军基地之一。

 张裕卡斯特酒庄（品酒）-中国张裕集团与法国卡斯特集团合作建立的葡萄
酒庄。它是中国最早的国际化葡萄酒庄之一，融合了中法两国的葡萄酒酿造
技术和文化，被誉为“东方波尔多”。

**夜宿于烟台
**9-10月赠送苹果采摘

DAY 5 烟台 - 威海 - 青岛 (早午晚餐)

 火炬八街-网红街道，因其独特的建筑风格和优美的环境而走红网
络，被誉为“威海小镰仓”。

 悦海公园，海草房
 乘坐网红透明观光巴士市区观光
**夜宿于青岛

DAY 6 青岛 (早午晚餐)
 八大关-八大关的建筑风格多样，包括德式、俄式、英式、法式、美

式等20多个国家的建筑风格。
 大鲍岛文化街区 -始建于19世纪末20世纪初，是青岛开埠后最早的华

人聚居区之一。
 青岛啤酒博物馆（品酒）
 五四广场，奥帆中心，天主教堂(外观)
**夜宿于青岛
3月中旬-5月初中山公园赏樱花

DAY 7 青岛 - 中转城市 - 槟城 (早餐)
 早晨，送往机场返回美丽的家园。
**美丽的家

推荐自费项目
泰山封禅大典夜秀(RMB300 元/人)

Validity: 01 Mar 2025 - 31 Dec 2025
Validity: 01 Jan 2023 - 31 Dec 2023

FTG7D6NTAOXIN280225KG

C19B

 张裕卡斯特酒庄+品酒
 明水古城（汉服体验）
 泰山(含双缆)
 世界风筝博物馆
 蓬莱阁

**不包含领队小费

**车上会有车购


